

BC23A EXTERNAL SPEAKER



OWNER'S MANUAL

Thank you for purchasing Uniden's BC23A external speaker. This high quality external speaker is designed and engineered to provide optimum performance with Uniden CB radios and scanners.

At Uniden, we'll take care of you! If you need any assistance with this product, please call our Customer Care Line at: 800-297-1023 or 817-858-2929.

INSTALLING THE SPEAKER

The BC23A can stand on its own on stable surfaces or you can mount it for stability.

CAUTION:

- **Avoid mounting the speaker in direct sunlight or high temperature areas.**
- **Avoid running the cable across sharp metal edges or moving parts.**
- **Do not block air conditioning or heating vents.**
- **Avoid airbag deployment zones to ensure proper performance and prevent injury.**

To mount the speaker, use the mounting bracket as a template to mark drilling holes. Drill holes and screw in the bracket. Align the speaker with the adjustment knob holes in the bracket and screw in the adjustment knobs.

CONNECTING POWER

1. Verify that the DC power source voltage is between DC11.7V to 15.8V. DC24V is not supported.

2. Connect the black (ground) wire under any nearby metal bolt or screw that is connected to the vehicle's chassis ground.
3. Connect the red wire to a point in the vehicle's fuse box that supplies power only when the ignition is on.

OPERATING THE SPEAKER

Insert the audio plug into the **EXT. SP** jack of your Bearcat CB or scanner.

The volume control dial on the side of the speaker controls power as well as volume. Dial it UP to turn on the speaker and increase the volume. Dial it DOWN to decrease the volume and turn the speaker off.

Remove unwanted background noise from incoming transmissions with the noise filter button. Press the button to turn the noise filter **ON**. The button remains down. Press it again to release it and turn the noise filter **OFF**.

The BC23A is equipped with an Auto Power Off feature. The speaker automatically powers off if it does not receive an audio signal for 25 seconds.

SPECIFICATIONS

Internal Speaker	15W Max. 8 ohm (MONO)
Operating Temp.	-4° F ~ +140° F (-20° C ~ +60° C)
Max. Input Level	0.7W (600 ohm)
Power Source Voltage	DC13.8V 1.5A (2.0A fused)
Output Power Level	8W amplifier (8 ohm / THD10%)
Audio Freq. Response	300 ~ 5000Hz
Speaker Cord	10 ft (3m) with 3.5 mm stereo plug (Left side connected only)
Dimensions	3.9 in. (W) x 2.4 in. (D) x 3.9 in. (H) 100 mm. (W) x 61.8 mm. (D) x 100 mm. (H)
Weight	21.2 oz (600g) - including bracket and mounting screws
Included in the package:	Mounting Bracket with Hardware

ONE-YEAR EXTENDED WARRANTY

Important: Evidence of original purchase is required for warranty service.

WARRANTOR: UNIDEN AMERICA CORPORATION ("Uniden")

ELEMENTS OF WARRANTY: Uniden warrants, for one year, to the original retail owner, this Uniden Product to be free from defects in materials and craftsmanship with only the limitations or exclusions set out below.

WARRANTY DURATION: This warranty to the original user shall terminate and be of no further effect one year after the date of original retail sale. The warranty is invalid if the Product is (A) damaged or not maintained as reasonable or necessary, (B) modified, altered, or used as part of any conversion kits, subassemblies, or

any configurations not sold by Uniden, (C) improperly installed, (D) serviced or repaired by someone other than an authorized Uniden service center for a defect or malfunction covered by this warranty, (E) used in any conjunction with equipment or parts or as part of any system not manufactured by Uniden, or (F) installed or programmed by anyone other than as detailed by the owner's manual for this product.

STATEMENT OF REMEDY: In the event that the product does not conform to this warranty at any time while this warranty is in effect, warrantor will either, at its option, repair or replace the defective unit and return it to you without charge for parts, service, or any other cost (except shipping and handling) incurred by warrantor or its representatives in connection with the performance of this warranty. Warrantor, at its option, may replace the unit with a new or refurbished unit. **THE LIMITED WARRANTY SET FORTH ABOVE IS THE SOLE AND ENTIRE WARRANTY PERTAINING TO THE PRODUCT AND IS IN LIEU OF AND EXCLUDES ALL OTHER WARRANTIES OF ANY NATURE WHATSOEVER, WHETHER EXPRESS, IMPLIED OR ARISING BY OPERATION OF LAW, INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO ANY IMPLIED WARRANTIES OF MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. THIS WARRANTY DOES NOT COVER OR PROVIDE FOR THE REIMBURSEMENT OR PAYMENT OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES.**

Some states do not allow this exclusion or limitation of incidental or consequential damages so the above limitation or exclusion may not apply to you.

LEGAL REMEDIES: This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from state to state. This warranty is void outside the United States of America.

PROCEDURE FOR OBTAINING PERFORMANCE OF WARRANTY: If, after following the instructions in the owner's manual, you are certain that the Product is defective, pack the Product carefully (preferably in its original packaging). The Product should include all parts and accessories originally packaged with the Product. Include evidence of original purchase and a note describing the defect that has caused you to return it. The Product should be shipped freight prepaid, by traceable means, to warrantor at:

Uniden America Corporation
Parts and Service Division
4700 Amon Carter Blvd
Fort Worth, TX 76155

(800) 297-1023, 8 a.m. to 5 p.m., Central, Monday through Friday

© 2012 Uniden America Corporation
Ft. Worth, Texas

Printed in China
U01U0027ZZZ(0)



HAUT-PARLEUR EXTERNE BC23A



GUIDE D'UTILISATION



Nous vous remercions d'avoir acheté un haut-parleur externe BC23A d'Uniden. Ce haut-parleur externe de haute qualité est conçu et fabriqué pour vous offrir une performance optimale avec vos radios BP et scanners d'Uniden.

Chez Uniden[®], nous désirons votre entière satisfaction! Si vous avez besoin d'aide avec ce produit, veuillez contacter notre département de soutien à la clientèle au : 800-297-1023 ou 817-858-2929.

INSTALLATION DE VOTRE HAUT-PARLEUR

Le BC23A possède son propre support et peut se maintenir en place sur une surface stable ou fixé en place pour plus de stabilité.

MISE EN GARDE :

- **Évitez de fixer le haut-parleur sous les rayons directs du soleil ou dans des endroits où la température est élevée.**
- **Évitez de passer les fils près de rebords métalliques tranchants ou près de pièces mobiles.**
- **N'obstruez pas les ouvertures d'aération des unités de climatisation ou de chauffage.**
- **Évitez les zones de déploiement du sac gonflable afin d'assurer une performance adéquate et de prévenir les blessures.**

Utilisez le support de fixation en tant que gabarit afin de marquer les trous de vis pour l'installation. Percez des trous et vissez le support. Alignez le haut-parleur contre les trous des boutons d'ajustement et vissez les boutons d'ajustement.

CONNEXION DE L'ALIMENTATION

1. Assurez-vous que la source d'alimentation CC se situe entre 11,7 V CC et 15,8 V CC. Une source de 24 V CC n'est pas supportée.

2. Branchez le fil noir de mise à la masse sous un boulon métallique ou une vis qui est connecté au châssis du véhicule.
3. Branchez le fil rouge à un point dans la boîte de fusible du véhicule qui fournit l'alimentation uniquement lorsque le contact d'allumage est activé.

FONCTIONNEMENT DU HAUT-PARLEUR

Insérez la fiche audio dans la prise **EXT. SP** de votre radio BP ou scanner Bearcat.

La commande de volume située sur le côté du haut-parleur sert à contrôler l'alimentation et le volume. Tournez-la vers le HAUT pour mettre le haut-parleur en fonction et vers le BAS pour diminuer le volume et mettre le haut-parleur hors fonction.

Éliminez les parasites indésirables des transmissions entrantes grâce au bouton de filtre antiparasites. Appuyez sur le bouton lorsque le filtre antiparasites est **EN FONCTION**. Le bouton demeure enfoncé. Appuyez à nouveau pour le relâcher et mettre le filtre **HORS FONCTION**.

Le BC23A est doté d'une fonction de mise hors fonction automatique. Le haut-parleur se met automatiquement hors fonction lorsqu'il ne reçoit aucun signal audio n'est reçu après 25 secondes.

SPECIFICATIONS

Haut-parleur interne	15 W max. 8 ohms (MONO)
Température de fonctionnement	-4° F ~ +140° F (-20° C ~ +160° C)
Niveau dentrée max.	0,7 W (6 ohms)
Voltage de la source d'alimentation	8 W amplifié (8 ohms/THD 10 %)
Réponse en fréquence audio	300 ~ 5 000 Hz
Fil du haut-parleur	3 m (10 pi.) avec une fiche de 3,5 mm (Connexion à gauche seulement)
Dimensions	3,9 po (L) x 2,4 po (P) x 3,9 po (H) 100 mm (L) x 61,8 mm (P) x 100 mm (H)
Poids	21,2 oz (600 g) - Incluant le support et les vis de fixation
Inclus dans l'emballage	Support de fixation et quincaillerie

GARANTIE LIMITÉE D'UN AN

Important : Tout service sous garantie nécessite une preuve de l'achat original.

LE RÉPONDANT DE LA GARANTIE : LA CORPORATION UNIDEN AMERICA (ci-après "UNIDEN").

LES ÉLÉMENTS DE LA GARANTIE : Pendant une période d'une (1) année, Uniden garantit à l'acheteur original, s'il s'est procuré l'appareil dans un magasin au détail, que cet appareil d'Uniden sera libre de tout défaut de pièces et de main-d'œuvre, selon les restrictions et exclusions décrites

ci-dessous.

LA DURÉE DE LA GARANTIE : Cette garantie, qui ne s'applique qu'à l'acheteur original, se terminera et ne sera donc plus en effet 12 mois après la date de l'achat original dans un magasin au détail. Cette garantie sera nulle si l'appareil est (A) endommagé ou n'a pas été maintenu en bon état suite à un entretien raisonnable (B) modifié, altéré ou utilisé en tant que composante d'un ensemble de conversion, d'assemblages secondaires ou toute autre configuration qui n'est pas vendue par Uniden, (C) mal installé, (D) réparé ou entretenu par toute autre entité qu'un centre de service autorisé par Uniden pour n'importe quel problème ou défaillance couvert par cette garantie, (E) utilisé conjointement avec des équipements, pièces ou en tant que composante d'un système qui ne soit pas fabriqué par Uniden, ou (F) installé ou programmé par d'autres personnes que celles mentionnées dans le guide d'utilisation de cet appareil.

ÉNONCÉ DES RECOURS : Au cas où cet appareil ne serait pas conforme à la garantie et ce, en tout temps pendant la période de cette garantie, le répondant s'engage à réparer le défaut et à vous retourner l'appareil sans frais de pièces ni de main-d'œuvre, ni sans aucun autre frais (à l'exception des frais de port et de manutention) encouru par le répondant ou l'un de ses représentants en rapport avec l'exécution de cette garantie.

LA GARANTIE LIMITÉE DÉCRITE CI-HAUT CONSTITUE LA SEULE ET ENTIÈRE GARANTIE SE RAPPORTANT À L'APPAREIL ET REMPLACE ET EXCLUE TOUTE AUTRE GARANTIE DE QUELQUE NATURE QUE CE SOIT, QU'ELLE SOIT FORMELLE, TACITE OU SURVENANT SUITE À L'IMPLANTATION D'UNE LOI, INCLUANT, MAIS SANS S'Y LIMITER, TOUTES LES GARANTIES TACITES EN QUALITÉ LOYALE ET MARCHANDE OU LES APPTITUDES À UN BUT PARTICULIER. CETTE GARANTIE NE COUvre PAS NI NE PRÉVOIT PAS DE PROVISIONS POUR LE REMBOURSEMENT NI LE PAIEMENT DES DOMMAGES-INTÉRÊTS DIRECTS OU INDIRECTS.

Certaines provinces ou états ne permettent pas d'exclusions ni de restrictions pour les dommages-intérêts directs ou indirects et les restrictions ou exclusions décrites ci-haut peuvent ne pas s'appliquer à vous.

RECOURS LÉGAUX : Cette garantie vous donne des droits légaux spécifiques et vous pouvez avoir d'autres droits pouvant varier de province en province. Cette garantie devient nulle à l'extérieur du Canada.

PROCÉDURE À SUIVRE POUR FAIRE HONORER LA GARANTIE :

Si, après avoir suivi les instructions contenues dans ce guide d'utilisation, vous êtes persuadé(e) que l'appareil est défectueux, emballez celui-ci (dans sa boîte originale de préférence). N'oubliez pas d'y inclure toutes les pièces et accessoires fournis dans l'emballage. Faites également parvenir une preuve de l'achat original et une note décrivant le problème en détail. Vous devez expédier l'appareil (par un courrier pouvant être retracé), port payé, directement chez le titulaire de la garantie :

Uniden America Corporation
Parts and Service Division
4700 Amon Carter Blvd
Fort Worth, TX 76155

800-297-1023, 8h00 à 17h00, heure centrale, du lundi au vendredi